
                  

                                 

 

 

Fremmødte: 
Afbud: Povl, Louise, Karina, Josephine  
Ordstyrer: Formandskabet 

DAGSORDEN: REFERAT: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (Bilag) 

5 min. 

Referat er godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

5 min. 

De fire skolefester er ovre og vi venter på optællingen 
af indtjeningen, til glæde for elevrådet.  
Som tidligere nævnt, arbejdes der på at elevrådet får 
mere indflydelse i hverdagen.  

3. Høring: Forslag til nye ressourcefordeling 

modeller på skoleområdet (Bilag) 

- Drøftelse 

25 min. 

Der var til høringen forslag til forskellige modeller. 
Budgettet fordeles lige nu mellem et centralt og 
decentralt budget. Vi har et ønske om en mere 
elevbaseret tildeling af ressourcer.  
Er der noget fra den centrale pulje som kan flyttes 
ud? 

4. Høring: (Bilag) 

- Drøftelse 

25 min. 

Ressourcefordelingen på 
specialundervisningsområdet fungerer sådan, at vi 
betaler til alle børn, som har bopæl i 
skoledistriktet og som flyttes i specialtilbud. Takst 
og serviceniveauet på specialområdet sættes også 
ned. Der visiteres til et bestemt takstniveau på 
Djurslandsskolen. Midlerne bruges til at investere i 
almen ift. at etablere tættere tilknytning til det 
almene fra specialområdet.  

5. Råderumsarbejdet 

- Bestyrelsen har mulighed for at indsende 

forslag til råderumsarbejdet. 

- Gennemgang ved JH 

- Drøftelse 

20 min. 

-Kan man gentænke skolestrukturen for skoler i 
Norddjurs? 
-Kan TAP blive et servicekorps? 
-Kan administrationen samles et sted? 
-Kan man indskrive nyankomne børn i 
almenklasser med DSA ressourcer.  
Skal vi indsende ideer? 

6. Forberedelse af mødet med B- og U-udvalget 

d. 18. april. 

- Oplæg ved JH 

20 min. 

Vi har en ramme på 20 min. Vi gør opmærksomme 
på vores udfordringer ved at drive Søren Kanne-
skolen.  

7. Den gode historie 

- Hvem har den gode historie? 

10 min. 

-Der har været arbejdsdag i skolehaven på Toubro 
og børnene elsker det.  

Bestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 16/4 kl. 17.00 - ca. 19.00 
På afd. Søndre 



                  

                                 

 

-7.,8. og 9.klasserne har været rundt og besøge 
ungdomsuddannelserne og har haft en god 
oplevelse.  
-2.klasserne på afd. Østre har haft læsemaraton på 
biblioteket. 
-TSFO er komet godt fra start. 
-Fælles dag på Søndre ift. opstart af den nye 
udskolingspolitik.  

8. Nyt fra skolen 

5 min. 

-Vi har afviklet fire gode skolefester. 
-Vores afdelingsleder for specialklasserne har sagt 
op og stillingen slås op. 
-Vi har nogle lærerstillinger ledige ift. 
fagkombinationer.  

9. Evt. 

5 min. 

Visit syv: Forældre har bedt om fri til børnene fra 
kl. 14-21 den dag de skulle i ungdomsskolen. Kan 
ungdomsskolen råde over elevernes mødetid. 
-Hvad tænker vi om B og U´s underskud.  
-Nysgerrighed om vikarer, er de klædt på? 
Overholder de aftalerne. 

Husk afbud 
Punkter til næste møde: 


